

THE DEPARTMENT OF DEVELOPMENTAL SERVICES REQUESTS YOUR INPUT

ДЕПАРТАМЕНТ ПО ВОПРОСАМ ОБСЛУЖИВАНИЯ ЛЮДЕЙ С НАРУШЕНИЯМИ РАЗВИТИЯ ПРОСИТ ВАС ВЫСКАЗАТЬ СВОЕ МНЕНИЕ

The Department of Developmental Services oversees the 21 regional centers in California. The Department is working on changes to some of the regional center procedures to make them consistent across all regional centers and easy to understand.

You are receiving this invitation because you have recently completed the intake process, which began when you contacted the regional center, and was completed when the regional center determined whether you or your family member are eligible for regional center services. Your responses are important and may be used to inform ongoing efforts to improve the intake process.

This online survey will take approximately 5-10 minutes to complete. You do not need to identify yourself or your regional center. However, if you would like someone to follow up with you about your experience, you can provide your name and contact information at the end of the survey.

If you have any questions about the online survey, you can contact the Department at intake@dds.ca.gov.

Thank you!

Please scan this QR code to access the online survey. You will be able to choose your preferred language.



Департамент по вопросам обслуживания людей с нарушениями развития курирует 21 региональный центр в Калифорнии. Департамент работает над изменениями в некоторых процедурах региональных центров, чтобы сделать их единообразными для всех региональных центров и простыми для понимания.

Вы получили это приглашение, поскольку недавно прошли процедуру регистрации, которая началась с того момента, как вы обратились в региональный центр, и завершилась, когда региональный центр определил, имеете ли вы или член вашей семьи право на получение услуг регионального центра. Ваши ответы важны и могут быть использованы для совершенствования процесса приема заявок.

Заполнение этого онлайн-опроса займет примерно 5–10 минут. Вам не нужно идентифицировать себя или свой региональный центр. Однако, если вы хотите, чтобы с вами связались для обсуждения вашего опыта, вы можете указать своё имя и контактные данные в конце опроса.

Если у вас возникнут вопросы по поводу онлайн-опроса, вы можете связаться с Департаментом по адресу intake@dds.ca.gov.

Спасибо!

Пожалуйста, отсканируйте этот QR-код, чтобы получить доступ к онлайн-опросу. Вы сможете выбрать предпочитаемый язык.



Department of
Developmental
Services